
 

 

Αθήνα, 26 Ιουλίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Στελέχωση ΕΒΕ, Δημόσιων Βιβλιοθηκών και ΓΑΚ» 

 

Η Ένωση Ελλήνων Βιβλιοθηκονόμων & Επιστημόνων Πληροφόρησης (ΕΕΒΕΠ), με 

πρόσφατη επιστολή της, εκφράζει το βαθύ προβληματισμό της και την έντονη 

διαμαρτυρία της για τη συνεχή απαξίωση των σπουδών και το ρόλο του επιστήμονα 

βιβλιοθηκονόμου. Η ΕΕΒΕΠ επισημαίνει πως η πρόσφατη απόφαση του υπουργείου 

Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού, αναφορικά με τις 360 αποσπάσεις 

εκπαιδευτικών στην Εθνική Βιβλιοθήκη της Ελλάδας (ΕΒΕ), στις Δημόσιες Βιβλιοθήκες 

και τα Γενικά Αρχεία του Κράτους (ΓΑΚ), απαξιώνει τον επαγγελματισμό των 

βιβλιοθηκονόμων. Τονίζει επίσης πως για να λειτουργήσουν αποτελεσματικά οι 

βιβλιοθήκες και τα αρχεία, χρειάζονται επαρκές και καταρτισμένο βιβλιοθηκονομικό 

προσωπικό. 

 

Στο πλαίσιο αυτό,  

Ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 

 

1. Ποιος είναι ο αριθμός βιβλιοθηκονόμων και ποιος των αποσπασμένων 

εκπαιδευτικών που εργάζονται στην ΕΒΕ, τις Δημόσιες Βιβλιοθήκες και 

τα ΓΑΚ; 

2. Θα σταματήσει η υποκατάσταση των εξειδικευμένων επιστημόνων με 

εμβαλωματικές αποσπάσεις; 

3. Προτίθεται να στελεχώσει τις βιβλιοθήκες και τα αρχεία με μόνιμο 

επιστημονικό προσωπικό, προκηρύσσοντας θέσεις βιβλιοθηκονόμων; 
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Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Τζούφη Μερόπη 

Ακρίτα Έλενα 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Θρασκιά Ουρανία 

Καραμέρος Γεώργιος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού  

Σαρακιώτης Ιωάννης 



 Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος  

 

 




